
Özdağ: CHP’ye
desteğimiz sürecek
Zafer Partisi Genel Başkanı
Ümit Özdağ, CHP Genel
Başkanı Özgür Özel'i ziyaret
etti. Görüşme sonrası konuşan
Özdağ, CHP’ye desteklerinin
süreceğini söyledi .  n 5’te

TOBB’tan KOBİ’lere 
Nefes Kredisi
KOBİ’lere destek olmak için
Türkiye Odalar ve Borsalar
Birliği, Kredi Garanti Fonu  ve
bankalar el ele verdi. TOBB
Nefes Kredisi’ne başvurular
8 Temmuz’da başlıyor. n 6’da

CHP eski Genel Başkanı
Kemal Kılıçdaroğlu’na
destek veren 4
milletvekilinin TBMM
komisyonlarındaki
görevleri sonlandırıldı. n 5’te

CHP’de dört vekile
Kılıçdaroğlu tasfiyesi

Işık Teoman’ın
kaleminden  n 2’de

.yıl
7 Temmuz 2025 PazartesiFiyatı: 5 TL.

Metan gazından 5 asker şehit

ERKEN SEÇİM
CUMARTESİ gününe yine şafak
operasyonlarıyla uyanan CHP’de
gündem erken seçim. Partisinin
Amasya mitinginde konuşan
CHP lideri Özgür Özel, Adana
Büyükşehir Belediyesi Başkanı
Zeydan Karalar ve Adıyaman
Belediye Başkanı Abdurrahman
Tutdere'nin gözaltına alınması ile
Antalya Büyükşehir Belediyesi
Başkanı Muhittin Böcek’in
tutuklanmasına tepki gösterdi. 

‘HODRİ MEYDAN’
CMHURBAŞKANI ve AK Parti
Genel Başkanı Recep Tayyip
Erdoğan’ın “Onlar kadar biz de
anket yaptırıyoruz. CHP birinci
değil, eşitiz. Hatta öndeyiz’’
sözlerine sandık çağrısı ile yanıt
veren Özel, "Ey Erdoğan, 2 Kasım
Pazar getir sandığı, eğer anketine
güveniyorsan, kendine
güveniyorsan, partine
güveniyorsan hodri meydan’’
ifadelerini kullandı.  n Sayfa 5’te

Tutuklanan İstanbul
Büyükşehir Belediye Başkanı
ve Cumhuriyet Halk Partisi'nin
Cumhurbaşkanı adayı Ekrem
İmamoğlu, CHP'li belediyelere
yönelik devam eden
operasyonlara ilişkin sosyal

medya hesabından mesaj
verdi. İmamoğlu,
“İstanbul’da
başlattığınız
hukuksuzluk artık bir
rejim krizine dönüştü”
diye konuştu. n Sayfa 5’te

İmamoğlu, Adana, Antalya ve Adıyaman operasyonlarına tepki göstererek “Sandık
gelecek. İktidar değişecek” derken Özel, Erdoğan’a 2 Kasım için seçim çağrısıyaptı

Yaraları
birlikte

saracağız
AK Parti Genel Sekreteri

ve İzmir Milletvekili
Eyyüp Kadir İnan,
yangınlar nedeniyle
İzmir’i ziyaret eden
Çevre Şehircilik Bakanı
Murat Kurum’a eşlik
etti. Bakan Kurum
başkanlığında yapılan
koordinasyon
toplantısına katıldı.
AFAD Başkanı Ali
Hamza Pehlivan, İzmir
Valisi Süleyman Elban
ve İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil
Tugay’ın da katıldığı
toplantıda İzmir’de
yangından zarar gören
yerlerle ilgili hasar tespit
çalışmaları
değerlendirildi. Daha
sonra Bakan Kurum,
İnan, AFAD Başkanı,
İzmir Valisi ve
Büyükşehir Belediye
Başkanı köyleri
dolaştı. Hasarları
yerinde inceledi ve
yangında evini,

işyerini, hayvanlarını
kaybeden vatandaşları
ve taleplerini dinledi.
n Sayfa 4’te

Pençe,Kilit bölgesinde şehit olan Piyade Üstteğmen Nuri Melih Bozkurt’un naaşını arama
faaliyetlerine katılan 19 asker bir mağarada metan gazından etkilendi, 5 asker şehit düştü

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı,
son 10 günde çıkan 761 orman
yangınının tamamının kontrol altına
alındığını açıkladı. Müdahalelerin
koordineli ve hızlı yapılması, olası büyük
felaketlerin önüne geçti. n Sayfa 3’te

İLETİŞİM BAŞKANLIĞI

10 günde 761
yangın çıktı

MURAT KURUM:

Milli Savunma Bakanlığı (MSB),
2022'de Pençe-Kilit Harekat
bölgesinde şehit olan Piyade
Üsteğmen Nuri Melih Bozkurt'un
naaşını arama faaliyetleri
esnasında metan gazına maruz
kalan 5 askerin şehit olduğunu
duyurdu. MSB’den yapılan
açıklamada şu ifadelere yer
verildi: "Pençe-Kilit Harekât
bölgesinde bulunan, önceden
hastane maksadıyla kullanıldığı
bilinen, teröristlerden temizlenmiş
olan 852 rakımlı tepedeki bir

mağarada 6 Temmuz 2025’te
yapılan arama faaliyeti sırasında
19 personelimiz metan gazına
maruz kalmış, derhâl hastaneye
sevk edilmiş; tüm müdahalelere
rağmen beş kahraman
personelimiz şehit olmuştur.
Hayatını kaybeden aziz
şehitlerimize Allah’tan rahmet,
kederli ailelerine, Türk Silahlı
Kuvvetlerimize ve asil
milletimize başsağlığı ve sabır;
etkilenen personelimize acil
şifalar dileriz."

Çetinkaya'dan 
üzen haber
Gazeteci Hikmet Çetinkaya'dan
üzücü haber. Bir süredir sağlık
sorunları yaşayan Çetinkaya'nın
entübe edildiği belirtildi. Çetinkaya,
Cumhuriyet gazetesinin simge
isimleri arasında yer alıyordu.

Kütüphaneler
geleceğe ışık
Buca Belediyesi Cumhuriyet
Kütüphanesi ve kütüphanedeki
kitaplar, ileride doktor olmak isteyen
Bucalı minik Avşin Elif Dinç’in
hayallerine giden yoldaki en önemli
duraklardan biri oldu. n Sayfa 7’de

Narlıdere’den
kıyı temizliği
Narlıdere Belediyespor Kız Voleybol
Takımı sporcuları, çevre bilincine
dikkat çekmek amacıyla Narlıdere
sahilinde etkinlik düzenledi. n 3’te

‘2 Kasım’da 
sandığı getir’

‘2 Kasım’da 
sandığı getir’

‘2 Kasım’da 
sandığı getir’

‘2 Kasım’da 
sandığı getir’

‘2 Kasım’da 
sandığı getir’

‘2 Kasım’da 
sandığı getir’

O sandığı nereye 
kadar kaçıracaksınız?

Meriç Köyatası

2 Temmuz Çarşamba akşamı, de-
ğerli gazeteci arkadaşımız Tuncay
Mollaveisoğlu’nun Tele 1’deki
Anında Manşet Programı’nda
Tarım Orman İş Sendikası
Kurucu Başkanı Şükrü
Durmuş ile birlikte idik.
Ondan da çok değerli
bilgiler öğrendim. n 5’te

Orman yangınları ve kapitalizm

İsmet Orhan

Amerika’nın Ankara büyükelçisi
Thomas J. Barrack, “Türkiye ulus
devletten çıksın, din eksenli
Osmanlı’ya dönsün“ diyor…
Senin coğrafyan keşfedilme-
den, korsanlardan,
kaçakçılardan, emperyalist
ruhlu devletin ve milletin yok-
ken, bu millet vardı. n 4’te

ABD büyükelçisi haddini bil!

Can dostlar 
için için

dayanışma 
n Sayfa 3’te
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2020 yılında Ayvalık’a yerleşince
İzmir’deki dostlardan bir hayli uzak
kaldım. Ama yine de Milliyet
gazetesinde muhabirlik yıllarımdaki
dostlarımla sosyal medyada da olsa
zaman zaman görüşüyorum. Pandemi
gerçeğini unutmamak gerekiyor, kapalı
bir toplum olduk, aileler bile çoluk
çocuklarından randevu alarak
birbirlerine gelir/gider oldular; genel
olarak özel günlerde ve üzücü ama
cenaze törenlerinde karşılaşıyoruz. 

35 yıl sonra buluştuk
Türkiye’de Sedat Simavi Başarı

Ödülü, Avustralya’da Victoria Eyaleti
Çokkültürlü Medya Ödülü sahibi
gazeteci İsmail Kayhan ile yolumuz 35
yıl sonra Ayvalık’ta kesişti. Sevgili eşi
Karen Fletcher ile birlikte Ayvalık’ta
yaz tatilini geçiren İsmail ile gazetecilik
yıllarında çok beraberliğimiz çok anımız
olmuştur. Yıllar sonra Cumhuriyet
Meydanı’nda Emine’nin işlettiği
Ayvalıkgücü kafeteryada buluştuk.

‘Eyvah annem görecek!’
İsmail Kayhan da benim güzel

yürekli dostlarımın arasındaydı;12 Eylül
Cuntası'nın yarattığı ağır siyasi
koşullarda, 1982 yılının son günlerinde
O’nu İzmir Emniyet Müdürlüğü’nün
dördüncü katındaki hücresinden çıkarıp
bir odaya götürdüler. Odada, 15 kadar
kişiydiler. 15 kişiyi de operasyonda
yakalanan kitap ve yayınların
sergilendiği uzun masanın arkasına
dizdiler. Bir araya geldiğimizde İsmail
kardeşim o günü şöyle anlatıyordu:

“Gazetecilerin gelip fotoğraflarımızı
çekmesi için bu odaya getirildiğimizi
anladım, ‘Eyvah, annem görecek’ diye
düşünmeden edemedim. Kapı açıldı.
İçeri gazeteciler doldu. Patlayan flaşlar,
kameranın ışığı, aylardır gün yüzü
görmemiş gözlerimi kör ediyordu.
Kimse konuşmuyordu, tek ses
deklanşör sesiydi. O an, masanın
öte tarafındaki gazeteciler
arasında, dünya güzeli
sarışın, yeşil gözlü kadını
fark ettim. Birden, içim
acıdı. Melek yüzlü,
böyle güzel bir kadının
bu cehennemde ne işi
olabilirdi ki? ‘Buraya
yakışmıyorsun, git
buradan’ diye
bağırmak istedim.
Gördüğümüz her
sarışın, yeşil gözlü
kadına aşık olmak, biz
erkeklerin fıtratında var.
Ama bu öyle bir şey değildi.
Bir kere bu kadın öyle
hüzünlüydü ki, bunu gizleyemiyordu.
Bir an, üzüntüsünü polisler fark edecek
ve onu da alacaklar diye korktum. Sanki
incindiğimizi biliyor, ‘sizi bir de ben
incitmek istemiyorum’ der gibi, göz
göze gelmekten kaçınıyor, genellikle
yere bakıyordu. Masanın arkasında
sıralanmış, kan, sidik ve ter kokan bu 15
kadar kişiyi insanmışız gibi gördüğü
apaçıktı. Gazetecilerin işleri 10
dakikada bitti. Bizi, Sıkıyönetim
Mahkemesi’ne sevk ettiler. Sıranın bize
gelmesi için iki gün de orada kaldık ve
mahkemede serbest bırakıldım. Ama bir
gün önce gazetelerde fotoğrafım ve
ismimle ‘Gültepe olaylarının
sorumluları yakalandı’ başlığıyla yer
aldığımı o an bilmiyordum.”

35 yılın acısını çıkardık
Aradan geçen 3 yılın ardından

gazetecilik mesleği ve muhabirlik yılları
başlayan İsmail Kayhan ile geçmişe
dönük uzun bir sohbet ettik. Hem
biralarımızı yudumladık, hem de
Ayvalık’ın bitmek tükenmek bilmeyen
poyraz rüzgarı eşliğinde kayıp 35 yılın
acısını çıkarmaya çalıştık. Sarışın yeşil
gözlü kadın benim de Milliyet gazetesi
İzmir bürosunda 10 yıl birlikte
çalıştığım acemilik yıllarından örnek
aldığım ve bize her zaman ablalık
yapan, eğitici ve öğretici kimliğiyle
Elvan Feyzioğlu’ydu. Nereden aklıma
geldiyse, İsmail’e tekrar sordum; “Elvan
ile o yıllarda tekrar karşılaştın mı?’’
diye!

“Gözlerim, haber için gittiğim
yerlerde, haberi takip eden gazeteciler
arasında o güzel kadını arıyordu.
Onunla karşılaşmak uzun sürmedi” diye
başladı anlatmaya:

“Zaman içinde tanıştık ve iyi
arkadaş olduk. Hatta birlikte çalıştık da.
Bu hatıramı o kadına, İzmir basınının
sevgilisi Elvan Feyzioğlu’na anlattım
mı, hatırlamıyorum. Anlattıysam da,
burada anlattığım gibi anlatmadığımdan
eminim.”

İstanbul serüveni
İzmir’de, İsmail ile yaklaşık 5-6 yıl

süren gazetecilik yaşamımız oldu,
1980’li yıllar İsmail’in olduğu kadar
benim de en güzel meslek yıllarımdı.
İsmail Kayhan, ardından İstanbul’a gitti.
6 yıl da devrimci bir haber dergisi olan
Gerçek ve ardından Evrensel’de
çalışmaya başladı. 1990’lı yıllar
İsmail’in bulunduğu ortam açısından
korkunç yıllardı. 

Çalışma arkadaşları Namık Tarancı
Diyarbakır’da sokak ortasında
Hizbullah tarafından, Metin Göktepe de
İstanbul’da polisler tarafından dövülerek
öldürüldü. Metin Göktepe, ölümünün
ardından Türk basın özgürlüğü

mücadelesinin sembolü ve bayrağı
haline geldi. Namık Tarancı,

Türk şiirinin büyük ismi
amcası Cahit Sıtkı

Tarancı gibi bir şairdi.
İsmail Kayhan, “Bu
iki ölümün ağırlığı,
hayatım boyunca
taşıyacağım bir
ağırlık olacak”
diyordu, bu konu
aklına geldiğinde.

Ayvalık’taki
buluşmamızda hep

aklımdaydı, sosyal
medyadan

yazışıyorduk ama
nedense bir türlü

soramamıştım, İsmail’in izini
o yıllarda kaybetmiştim. Şimdiki gibi

iletişim kolaylığı yoktu! ‘Neden ortadan
bir anda yok oldun?’ diye sordum.

‘Hesabımda 800 dolar’
İsmail, Avustralya yıllarını anlattı,

ben de ilgiyle dinledim.
“Yazdığım bir yazıdan dolayı hapse

girme ihtimali ortaya çıkınca,
Avustralya’ya göç ettim. Hükümetin,
AB’ye uyum yasaları çerçevesinde
yaptığı yasal değişiklerle o dava düştü.
Ama artık ben Avustralya’daydım.
Avustralya’da ilk yapmam gereken şey
elbette İngilizce öğrenmekti. Çoluk
çocuğum, yani doyurmam gereken
kimse yoktu.  Tam zamanlı okula
başladım. 5 yıl İngilizce okudum. 1999
yılındaki Marmara Depremi’nde
Avustralyalı bir Türk, Gebze’de 30
kadar yakınını kaybetti. Çevremdeki

Avustralyalıların teşvikiyle
onun hikayesini yazdım.
Avustralya’nın en
önemli gazetesi The
Age, haberi birinci
sayfanın üçte ikisini
ayırarak, ‘Bu adam
depremde onlarca
yakınını kaybetti’
diye manşet yaptı.
Sonra muhasebe
bölümünden arayıp
banka hesap
numaramı istediler.
Hesabımda 800 doları
görünce inanamadım!”

‘Dünyada bir eşi yok’ 
Hazır bulmuşum, İsmail’i arka

arkaya sorular yönlendirdim; aslında,
keyifli bir söyleşi oldu. İsmail, 2001
yılında Avustralya’nın Devlet Radyo
Televizyon Kurumu SBS’nin Türkçe
Radyo yayınında yapımcı olarak
çalışmaya başlamış. “Bu radyonun
dünyada bir eşi yok” diyen İsmail, nasıl
bir süreç yaşadığını şöyle anlattı

“Avustralya’da yaşayan ve nüfusu
1000 kişiyi aşan her dilde yayın yapıyor.
Ortalama yayın yaptığı dil sayısı 65-70.
Dünyada en çok dilde yayın yapan
SBS’ye en yakın radyo Vatikan
Radyosu. Vatikan Radyosu’ndaki yayın
yapılan dil sayısı sadece 32. SBS hangi
dillerde yayın yapacağına her 5 yılda bir
yapılan nüfus sayımı sonuçlarına ve
toplumların ihtiyaçlarına bakarak karar
veriyor. Eğer bir dili konuşanların
sayısında azalma olursa yayın saatlerini
düşürüyor. Artış olmuşsa veya
Avustralya’ya gelmiş sayısı 1000’i aşan
yeni bir toplum varsa, o dilde yayın
başlatıyor veya yayın saatlerini artırıyor.
Amaç, evde o dili konuşan toplumun
Avustralya’ya uyumunu sağlayacak
bilgi ve hizmetlerin ulaşmasını
sağlamak. 2000’li yılların başlarında
Türkçe yayın haftada 8 saatti. Bu rakam
toplumun dil sorunundaki azalmayla
birlikte 4 saate indi. SBS 30 yıl önce
göçmen toplumların ana vatanla
ilişkisinin devam etmesi, ana vatandan
haber almasını hedefliyordu. Bu amaç
da değişti. Şimdi yayınların yüzde 70’i
Avustralya içerik, yüzde 30’u anavatan
ve dünya haberleriyle sınırlı.”

Gelibolu uzmanı 
Çanakkale Savaşı’nda Anzakların

rolü çok önemliydi ve her yıl Anzaklar
Çanakkale’ye gelip sabaha karşı
düzenlenen ayinler eşliğinde atalarına
saygı sunuyorlardı. Bu konu hep
aklımdaydı. Nokta atışı yaptım, İsmail’e
bu konuyla ilgili bilgisinin olup
olmadığını sordum. Gerçekten nokta
atışı yapmışım. İsmail, bu konuyla ilgili
2 ödül birden aldığını anlattı:

“Anzakların Çanakkale Savaşı’ndaki
rolü Avustralya’da, Avustralya’yı
İngiltere’den koparıp, kendi ayakları
üzerinde durmayı öğreten

savaş olarak değerlendirilir ve
‘milli benliğin’

oluşmasındaki rolü
dolayısıyla çok
önemsenir. Savaşı
kaybetmiş olmalarına,
Gelibolu’dan ayrılan
Anzakların Batı
Cephesi’ne  giderek
orada çok daha
büyük kayıplar
vermesine rağmen,

Gelibolu’nun
Avustralya’da ayrı bir

önemi vardır. 2015
yılında, yani Gelibolu

Anzak Çıkarması’nın
100’üncü yıldönümü yaklaşırken,

ben de hazırladığım haberler ve
araştırmalarımla bir nevi ‘Gelibolu
uzmanı’ haline geldim. Artık Çanakkale
Savaşı konusunda uzman hem
Avustralyalı hem Türk çok sayıda
akademisyen, araştırmacı tanıyordum.
Bu imkan bana hem Türkiye’de, hem
Avustralya’da gazetecilik ödülü
kazandıracak bir haberi bulup çıkarma
imkanı yarattı. Avustralya Anzak
Çıkarması’nı ve savaşı en
ince ayrıntısına kadar
kaydetmiş. Askerlerin
hangi gün ne
yediğinden,
tuvaletlerin nerede
olduğuna; kadar
her şey kayıt
altında. Askerlerin,
yasak olmasına
karşın tuttukları
günlükler, özenle
onlardan ve
ailelerinden
toplanmış. Hatta tüm
savaş boyunca
Avustralyalı gazeteciler
cephede orduyla birlikte
kalıp her şeyi fotoğraflamış ve
yazmış. Buna karşılık Türk tarafında
durum öyle değil. Pek çok şeyin kaydı
yok.” Tarih sever bir gazeteci olarak,
İsmail’in sohbetini keyifle dinledim ve
devamını çok merak ettiğimi
söylediğimde, ‘Sıkılmayasın’ dedi. Ben
de keyifle dinliyorum ve devamını
merak ediyorum dediğimde başladı
anlatmaya:

2 ödül getiren haber
“Bir gün Türkiye’de bir tarihçi ile

telefonda konuşurken şans eseri
ağzından çıkan bir söz dikkatimi çekti.
Konuştuğum amatör tarihçi, Anzaklara
karşı savaşan bir Türk komutanın
yazdığı hatıratında, 25 Nisan Günü
Anzaklara karşı savaşırken vurulduğu
yerin adını verdiğini söyledi. Kitabın
adını öğrenip internetten satın aldım.
Binbaşı Halis, 25 Nisan Günü sadece
vurulduğu yeri yazmamış, o gün bütün
olanları anlatmıştı. Halis Bey komutası
altındaki bölükle, Edirne Sırtı’nda
düşmanı nasıl durdurduklarını

ayrıntılarıyla anlatıyordu. Halis Bey’in,
25 Nisan Günü hangi saatte nerede
olduğu hatıralarında belliydi.
Karşısındaki Avustralyalı bölüğü
bulmak zor olmayacaktı. Hemen
Başkent Canberra’da Avustralya Savaş
Müzesi’ni aradım. Oradaki tarihçiler
verdiğim bilgiler doğrultusunda Edirne
Tepesi’nde Halis Bey ve askerlerinin
karşısındaki Anzakların, Yüzbaşı
Charles Leer komutasındaki bölük
olduğunu, Leer’in 25 Nisan öğleden
sonra saat 15.00’te başından vurularak
öldüğünü söylediler. Sonra Leer’i
araştıran başka tarihçiler buldum. Bu
tarihçiler bana Leer’in bölüğüyle karaya
çıktığı andan itibaren yanından
ayrılmayan ve sağ kolu olan askerin
hatıralarını gönderdi. Bu Anzak askeri
de Binbaşı Halis gibi savaşın ilk gününü
yazmış, Leer komutansında bölüğün
ilerleyişini, tepeye ulaşmak için
Türklerle yarıştıklarını, Türklerin
kendilerini çembere almaya
çalıştıklarını ayrıntılarıyla kayda
geçirmişti. Binbaşı Halis de
hatıralarında aynı şeyden bahsediyor,

düşmanın tepeye ulaşmasını
önlemek için askerlerine yarım

ay şeklinde sıralayıp ateş
açtıklarını anlatıyordu.

Halis ve Leer’in yaverinin
yazdıkları, karşılıklı iki
farklı noktadan görülen
aynı çatışmaydı.
Avustralya askerleri
ilerleyemiyor. Anzak
bölüğündeki askerler,
en önde vurularak
düşen Yüzbaşı Leer’in
cesedini bulup geriye

taşımak için 3 gece üst
üste, sürünerek Leer’in

düştüğü yere  gidiyor ama
cesedi bulamıyorlar. Haberin

en önemli unsuru Halis Bey ve
Yüzbaşı Leer’in torunlarını bularak

onların duygularını da habere kattım.”

Eşi ünlü bir avukat
35 yıl sonra İsmail Kayhan ile

resmen keyifli bir röportaj yaptık diye
bilirim. Bu keyifli söyleşiyi,
meslektaşlarımızla, ortak dostlarımızla
paylaşmak istedim. Sevgili İsmail
Kayhan, Temmuz ayının sonunda
Avustralya’ya dönecek. Bu söyleşiyi
okuyanların ‘Orada ne yapıyor?’
dediklerini duyar gibiyim. İsmail
Kayhan 1 yıl önce emekli olmuş. 2005
yılında Karen Fletcher ile evlenip
yuvasını kurmuş. Karen, “İnsan
Hakları” konusunda çalışan başarılı bir
avukat ve son 6 yıldır da hapisten çıkan
kadınlara destek olan bir sivil toplum
kuruluşunu yönetiyor. 18 yaşındaki
çocukları Tamer de, gelecek yıl
üniversitede  ‘Sound Production’
bölümüne başlayacak. 35 yılı yarım
güne sığdırdık ama İsmail ile gelecek yıl
geldiğinde uzun süreli buluşmalar
yapacağımız konusunda sözleştik.

TÜRKİYE’DE
SEDAT SİMAVİ
BAŞARI ÖDÜLÜ,
AVUSTRALYA’DA
VİCTORİA
EYALETİ ÇOK
KÜLTÜRLÜ
MEDYA ÖDÜLÜ
SAHİBİ
GAZETECİ:

İzmir Basını’nın önde gelen gazetecileri, Büyük Zonguldak eyleminde alanda görev yaparken Ankara’ya yürüyen maden işçilerine de destek vermişti. 
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Arkadaşım adına onur duydum
Haberin ardından büyük bir sürpriz
yaşadığını anlattı İsmail, hem de iki
büyük değerli ödül. Yazdığı haber;
Türkiye’de Sedat Simavi Başarı ödülü,
Avustralya’da Victoria Eyaleti
Çokkültürlü Medya Ödülü kazanmış.
Sedat Semavi Ödülü’nün ‘Türkiye’nin
Politzer’i olduğunu öğrendiğinde

çalıştığı SBS, İsmail’i Türkiye’ye
göndererek ödül törenine katılımını
sağlamış. Avustralya ödülünü de Eyalet
Valisi’nin ev sahipliğinde valilik
konutunda düzenlenen törende bir
bakanın elinden almış. İsmail anlattıkça
ben de arkadaşım adına büyük bir
gurur duydum.

Gurur abidesi İsmail Kayhan
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Cumhurbaşkanlığı İletişim
Başkanlığı, son günlerde artış
gösteren orman yangınlarına ilişkin
yeni bir açıklamada bulundu. Yapılan
bilgilendirmede, son 10 gün içerisinde
ülke genelinde meydana gelen 761
orman yangınının tamamının kontrol
altına alındığı duyuruldu.
Açıklamada, yangınlara karşı
mücadelede tüm kurum ve
kuruluşların koordineli çalıştığı
vurgulanırken, vatandaşların da alınan
tedbirlere uyması ve yetkililerle iş
birliği içinde hareket etmesinin
önemine dikkat çekildi. 

Ekipler teyakkuzda
Orman Genel Müdürlüğü başta

olmak üzere, bölgedeki itfaiye
ekipleri, jandarma ve sivil savunma
birimlerinin yoğun gayretiyle alevlere
müdahale edildiği belirtilen
açıklamada, yangın söndürme
uçakları ve helikopterlerin de etkin
şekilde kullanıldığı ifade edildi.

İletişim Başkanlığı, yangınların
büyük bir felakete dönüşmeden
kontrol altına alınmasının, zamanında
müdahale ve etkili koordinasyon
sayesinde mümkün olduğunu belirtti.
Ayrıca, olası yeni yangın risklerine
karşı ekiplerin teyakkuz halinde
olduğu kaydedildi. Yetkililer,
ormanlık alanlarda ateş yakılmaması

ve şüpheli durumların ivedilikle
bildirilmesi yönünde vatandaşlara
çağrıda bulundu.

Açıklamada, 2025 yılında şu ana
kadar,  bin 351’i ormanlık alanda, bin
830’u orman dışı alanda olmak üzere
toplam 3 bin 181 yangın çıktığı
bildirildi.  Sosyal medya hesabından
yapılan açıklamada şu ifadeler

kullanıldı: “Son 10 gündeki 761
yangının 761’i de kontrol altına
alınmıştır. Bu yıl şu ana kadar, bin
351’i ormanlık alanda, bin 830’u
orman dışı alanda olmak üzere toplam
3 bin 181 yangın çıkmıştır.  Bu
yangınlara; 27 uçak, 105 helikopter, 6
bin kara aracı, 25 bin personelle
müdahale edilmiştir. Hava araçlarımız
yaz başından bu yana 19 bin 135 sorti
yapmış ve 62 bin 881 ton su atmıştır.
Yaklaşık 3 bin yangının 761’i
yangınların yoğunlaştığı 26
Haziran’dan bu yana çıkmıştır. Yani
yılbaşından itibaren çıkan yangınların
yüzde 25’i sadece son 10 günde
meydana gelmiştir.  Son 10 günde
İzmir’de, Sakarya’da, Hatay’da,
Bilecik’te, Manisa’da, İstanbul’da,
Bursa’da çok ciddi boyutlara ulaşan
toplamda 20 büyük yangınla
mücadele edilmiştir. Bu 20 yangının
her biri 2021’deki Manavgat yangını
potansiyeli taşıyan yangınlardır. “
HABER MERKEZİ 

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı, son 10 günde çıkan 761 orman yangınının tamamının kontrol altına alındığını
açıkladı. Ekiplerin müdahalesinin koordineli ve hızlı yapılması sonucunda büyük felaketlerin önüne geçildiği belirtildi

Konak Belediyesi’nin
düzenlediği, yaz tatiline eğlence
katan Çocuk Yaz Programı tüm
hızıyla sürüyor. Semt
merkezlerinde devam eden
program kapsamında çocuklar,
atölye çalışmalarının yanı sıra
kültür gezileriyle de şehri tanıyor.

Konaklı çocukların tatiline
neşe katmaya devam eden Konak
Belediyesi Çocuk Yaz
Programında ilk hafta geride kaldı.
Okulların kapanmasının ardından
faaliyete başlayan program
kapsamında çocuklar, birbirinden
eğlenceli atölyelere katılma şansı

buldu.  7-10 ve 11-14 yaş
gruplarına yönelik düzenlenen
atölyeler arasında Çocuklar için
Felsefe, Drama, Sağlıklı
Beslenme, Ekoloji ve Geri
Dönüşüm, Orf Müzik, Ebru,
Deney ve Bilim, Çocuk Hakları
Atölyeleri ile Satranç Eğitimi ve
Robotik Kodlama yer aldı.
Ballıkuyu, Gültepe ve Aziziye
Semt Merkezleri, Toros ve
Beştepeler Sosyal Tesisleri ile
Mersinli Kurs Merkezi’nde devam
eden programa katılan çocuklar
daha ilk günden birbirleriyle
kaynaşarak güzel arkadaşlıklar

kurdu. Yaz tatilini Konak
Belediyesi’nin kendilerine özel
hazırladığı Çocuk Yaz
Programında değerlendiren
çocuklar, nitelikli öğretmenlerden
eğitim alma fırsatı buluyor.
Yeteneklerini ve bilgi
dağarcıklarını geliştiren çocuklar
aynı zamanda yaşıtlarıyla
sosyalleşerek bol bol anı da
biriktiriyor. Öte yandan programda
yer alan kültür gezileri sayesinde
yaşadıkları şehri daha yakından
tanıyor, kentlilik bilincini küçük
yaşlarda ediniyorlar.
HABER MERKEZİ

CUMHURBAŞKANLIĞI İLETİŞİM BAŞKANLIĞI’NDAN DİKKAT ÇEKEN AÇIKLAMA

10 günde 761 yangın çıktı

Eşki: Temiz gıdaya
erişim önceliğimiz

Bornova Belediyesi, kent
bostanlarında üretim yapan
kadınlara yönelik düzenlediği
“Çocuklar ve Gıda Güvenliği”
seminerinde, Dr. Bülent Şık’ın
katılımıyla sağlıklı beslenme, çevresel
riskler ve çocuk sağlığı konularını ele
aldı. Seminerde, pestisit kalıntıları ve
kirli üretim koşullarının çocuklar
üzerindeki etkileri vurgulanırken,
Başkan Ömer Eşki de tarımsal
üretime verdikleri desteği anlattı.
Başkan Eşki, “Üreticilerimize sağlıklı,
temiz gıdaya teşvik etmek temel
önceliklerimiz arasında.” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

BORNOVA

Konak’ta kentlilik bilinci aşılanıyor

Menderes Belediyesi’nin orman
yangınında yaptığı yardım çağrısına
Üsküdar Belediyesi’nden yanıt geldi.
Üsküdar’dan gelen ekipler,
Menderes’teki ekiple el ele vererek
kurtarılan hayvanların tedavi ve bakım
çalışmalarına sahada destek verdi.
İşbirliği ve çalışmalar hakkında
konuşan Menderes Belediye Başkanı
İlkay Çiçek, “Yangınların ilk başladığı
günden beri tüm ekiplerimiz ile canla
başla çalışmaya başladık.  Can
dostlar için seferberlik ilan ettik” dedi.
HABER MERKEZİ

Can dostlar için dayanışma
İzmir Büyükşehir Belediyesi, yeşil ve
dirençli kent İzmir çalışmaları
kapsamında Yeşildere’yi rekreasyon
alanı olarak kente kazandırmaya
hazırlanıyor.  Hazırlık çalışmaları
kapsamında Meles Deresi etrafında
bulunan Küçükada, Lale, 19 Mayıs,
Vezirağa, Yenidoğan, Yeşildere
mahalleleri, batı kısmında Yeşildere
Caddesi, doğuda İZBAN demiryolu
hattı, güneyde Konak Tüneli kavşağı,
kuzeyde ise Tepecik Mahallesi ile
sınırlanan bölgede  çalışma
yürütülüyor.  HABER MERKEZİ

Yeşildere’de yeşil dönüşüm

Üreticilerin suya ulaşımlarının kolaylaştırılması amacıyla il
genelindeki 105 taral-tanker dolum tesisini üreticilerin hizmetine

sunan Manisa Büyükşehir Belediyesi, çalışmalarına devam
ediyor. 2025 yılında 80 mahalleye kurulacak taral-tanker dolum

tesislerinin ilk 6 ayda 32’sini tamamlandı. HABER MERKEZİ

Manisa’dan üreticilere destek 

İzmir’in farklı bölgelerinde çıkan yangınlarda ormanlık alanların büyük çoğunluğu küle döndü. Ekiple söndürme çalışmasları için günlerce  özveri gösterdi.

Narlıdere’den kıyı temizliği

Bisiklet Akademisi
yakında başlıyor

Karşıyaka Belediyesi, bisiklet
sporuna bilimsel bir yaklaşım
kazandırmak amacıyla Bisiklet
Akademisi kuruyor. Uzun vadeli bir
gelişim modeli sunacak akademiye
13-17 yaş arası gençler katılabilecek,
seçmeler 13 Temmuz Pazar günü
gerçekleştirilecek. Karşıyaka
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal,
“Karşıyaka’mızın spor kenti vizyonu
için çalışmalar gerçekleştiriyoruz.
Bisiklet Akademisi ile gençlerimize
disiplinli  bir eğitim sunarak, onları
geleceğin başarılı sporcuları olarak
yetiştirmeyi hedefliyoruz” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

KARŞIYAKA

Narlıdere Belediyespor Kız
Voleybol Takımı sporcuları, çevre
bilincine dikkat çekmek amacıyla
Narlıdere sahilinde farkındalık
etkinliği düzenledi. Altıevler
Mahallesi’ndeki Bakü Parkı’nda bir
araya gelen genç sporcular,
antrenörleriyle birlikte Sahilevleri kıyı
şeridinde temizlik çalışması
gerçekleştirdi. "Temiz bir çevre,
sağlıklı bir gelecek" sloganıyla kıyı
boyunca çöp toplayan genç
voleybolcular, çevreye ve topluma
karşı gösterdikleri duyarlılıkla

herkese örnek oldu. Narlıdere
Belediyespor Kız Voleybol Takımı
Başantrenörü Jülide Meriç, gençlere
iyi bir sporcu olmanın yanı sıra
çevreye, doğaya ve topluma karşı
sorumluluklarını da öğrettiklerini
belirterek,  “Sporcularımız bugün
gösterdikleri duyarlılıkla bizleri bir
kez daha gururlandırdı. Temiz bir
çevre, sağlıklı bir gelecek için emek
verdiler. Bu etkinliğin çevre
konusunda toplumsal bir farkındalık
yaratmasını diliyoruz” diye konuştu.
NİSAN GÜÇLÜ 
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AK Parti Genel Sekreteri ve İzmir
Milletvekili Eyyüp Kadir İnan,
yangınlar nedeniyle İzmir’i ziyaret eden
Çevre Şehircilik Bakanı Murat
Kurum’a eşlik etti. Bakan Kurum
başkanlığında yapılan koordinasyon
toplantısına katıldı. AFAD Başkanı Ali
Hamza Pehlivan, İzmir Valisi
Süleyman Elban ve İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay’ın da
katıldığı toplantıda İzmir’de yangından
zarar gören yerlerle ilgili hasar tespit
çalışmaları değerlendirildi. Daha sonra
Bakan Kurum, İnan, AFAD Başkanı,
İzmir Valisi ve Büyükşehir Belediye
Başkanı köyleri dolaştı. Hasarları
yerinde inceledi ve yangında evini,
işyerini, hayvanlarını kaybeden
vatandaşları ve taleplerini dinledi.
Yangından zarar görenlerin
mağduriyetlerinin giderilmesi için
çalışmalar başladı. 

Yangından en çok etkilenen
Karadoğan, Üzmülü, Tosunlar ve

Suçıktı köyleri ziyaret edildi. Köy
ziyaretlerinde İnan habercilerin
sorularını yanıtladı. Devletin tüm
birimleriyle yangının ilk gününden bu
yana bölgede olduğunun altını çizen
İnan, Çevre Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Murat Kurum’un
ziyaretiyle yangının yaralarının

sarılması için kararlar alındığını ve
çalışmaların başladığını söyledi.

619 bina hasar gördü
Yangınlardan Ödemiş, Çeşme,

Buca, Gaziemir, Bornova, Seferihisar
ilçelerinin etkilendiğini belirten İnan,
İzmir’de toplam 619 bina ile 713

bağımsız bölümün hasar gördüğünü
söyledi. Hasar tespit edilen tüm
ilçelerde çalışmaların başladığını
kaydetti. İnan, Bakan Kurum
başkanlığındaki koordinasyon
toplantısında, yangından etkilenenlerin
devlet tarafından zararlarının
karşılanması kararının alındığını
söyledi. “Bakanımız açıkladı evleri
yanan vatandaşlarımız için yeni evler
inşa edilecek. Cumhurbaşkanımızın
talimatıyla TOKİ tarafından yapılacak
evler 1 yıl geçmeden sahiplerine teslim
edilecek. Evleri hasar görenlere yeni
evleri yapılıncaya kadar isterlerse
köylerinde konteyner sağlanacak,
isterlerse de kira yardımı yapılacak”
dedi. Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın
geçmiş olsun dileklerini de ileten İnan,
yangınlar boyunca görev yapan orman
kahramanlarına, AFAD ekiplerine,
bölgeye yardım götüren STK
temsilcilerine ve gönüllü vatandaşlara
teşekkür etti. haBer merKeZİ

ATA Parti İzmir İl Başkanı Sema Ünal;
özellikle son iki yılda resmi makamlarca yapılan
açıklamalarda, rüzgârın şiddeti ve sürekli yön
değiştirmesinin felaketi artırıcı neden olarak
kullanılmasını eleştirdi.

Geçtiğimiz hafta yaklaşık 10 gün süren; eş
zamanlı meydana gelen ve pek çok bölgeyi etkisi
altına alan yangınların; tedbirsizlik ve bilgiyi
kullanamamanın sonucu olduğunu belirten Ünal;
şunları söyledi: “Gerek sosyal medya, gerekse
haber bültenlerinden takip ettiğimiz yangın
görselleri, videoları ve açıklamalarını tedirginlikle
izledik. Ne yazık ki! Sıcaklık, nem, basınç, rüzgar,
yağış ve bulutluluk gibi birçok hava unsurunu;
çeşitli yöntemlerle ölçme yeteneğimiz olmasına
karşın, her zaman olduğu gibi; bilgiyi
değerlendirme ve etkin kullanımı konusunda
beceriden uzak bir toplumuz. Biliyoruz ki; hava
durumu tahmini, ölçülen verilerin bilgisayar

modelleri aracılığıyla analiz edilmesiyle yapılır. Bu
modeller, atmosferin fizik yasalarını kullanarak
gelecekteki hava durumunu tahmin etmeye çalışır.

Hava durumu tahminleri kısa vadeli (birkaç gün)
veya uzun vadeli (birkaç ay) olabilir. İşte tam da
bundan dolayı; bilimsel verilerle öngörebildiğimiz
rüzgârın yönü ve şiddeti, yangınlar için suçlayıcı
unsur olamaz. Her yıl hem bilim insanları, hem de
duyarlı vatandaşlar, bu tür felaketler öncesi
yapılması gereken tedbirlerden bahseder. Ne yazık
görülüyor ki; sadece konuşuyor, eyleme
dökemiyor ve ders almıyoruz. Hava durumu, bitki
çeşitliliği, yol durumu gibi bilimsel veriler
ışığında; riskli bölgeler için il veya ilçe
yönetimlerinin envanterine kayıtlı, kullanılacak
ekipmanlar tedarik edilerek; bu bölgelerde uygun
alanlara yerleştirilse, bu ekipmanları kullanacak
kişilere eğitim verilerek istihdamlar oluşturulsa,
özellikle yangın söndürme uçakları ve

helikopterlerini bakımlı ve hazır vaziyette
bulundurabilsek; eminim böylesi felaketleri bir kez
daha yaşamayız.” mÜrVet KUBaY

‘Sadece konuşuyor ve ders almıyoruz’

Çevre Şehircilik Bakanı Murat Kurum ile birlikte yangından en çok etkilenen köyleri ziyaret eden AK
Partili İnan, yangınların yaralarının sarılması için kararlar alındığını ve çalışmaların başladığını söyledi

Yaraları birlikte saracağız

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Demirci
İlçe Başkanı Melih Kuru, CHP’li

belediye başkanlarına yönelik
ggözaltı operasyonlarına dair
açıklamalarda bulundu. Kuru, halkın
seçtiği temsilcilere yapılan bu
müdahalelerin toplumda derin
endişelere yol açtığını ifade ederek,
“Bizler CHP olarak halkımızın yanında
duruyoruz ve bu hukuk dışı
uygulamalara karşı kararlılıkla
mücadele edeceğiz. Demokrasiye ve
özgürlüklere sahip çıkmak hepimizin
ortak sorumluluğudur” diye konuştu.
haBer merKeZİ

‘Demokrasiye sahip çıkmalıyız’

Eski AKP Milletvekili Şamil Tayyar,
CHP'li 3 belediye başkanının da
aralarında bulunduğu 15 kişinin
gözaltına alınmasının ardından yeni
bir operasyon yapılacağı sinyalini
verdi. Tayyar, sosyal medya
hesabından yaptığı paylaşmda
"Belediyelerdeki 'Aziz İhsan Aktaş'
depremi, tüm yurdu salladı. CHP'li
belediyeler zorda. Yeni sürprizler
olabilir. Aktay fay hattındaki kırılma,
komşuyu da etkileyebilir. 2 il risk
altında" ifadelerini kullandı. Tayyar
paylaşımına gelen tepkilerden sonra
paylaşımını sildi. haBer merKeZİ

'Yeni operasyon' sinyali verdi

Çevre Şehircilik
Bakanı Murat
Kurum ve AK
Parti Genel
Sekreteri ve
İzmir Milletvekili
Eyyüp Kadir
İnan ile birlikte
ziyaretlere
AFAD Başkanı
Ali Hamza
Pehlivan, İzmir
Valisi Süleyman
Elban ve İzmir
Büyükşehir
Belediye
Başkanı Cemil
Tugay da katıldı.

Bolu Kartalkaya’da bulunan Grand
Kartal Otel’de meydana gelen 78 kişinin
yaşamını yitirdiği, 133 kişinin yaralandığı
yangına ilişkin 19’u tutuklu toplam 32
sanığın yargılanacağı davanın ilk
duruşması, Bolu 1. Ağır Ceza
Mahkemesi'nde bugün saat 09.00’da
başlıyor. Bolu Cumhuriyet Başsavcılığı
tarafından hazırlanan iddinamede,
aralarında Bolu Belediyesi ve Bolu İl Özel
İdaresi yetkililerinin de bulunduğu 32 kişiye
“olası kastla öldürme” suçu ile “olası kastla
kasten yaralama” suçlarından hapis cezası
verilmesi talep ediliyor. İddianamede,

Grand Kartal Otel’in sahipleri, şirket
yönetim kurulu üyeleri ve yöneticileri Halit
Ergül, Emine Murtezaoğlu Ergül, Ceyda
Hacıbekiroğlu, Elif Aras, Emir Aras, Zeki
Yılmaz, Ahmet Demir, Kadir Özdemir,
Cemal Özer, Mehmet Salun ile Bolu
Belediyesi Başkan Yardımcısı Sedat
Gülener, İtfaiye Müdür Vekili Kenan
Coşkun ve İtfaiye eri İrfan Acar'ın "olası
kastla ile sorumlu oldukları" iddia edilmişti.
İddianamede, ayrıca 13 kişiye, 78 kez
"olası kastla öldürme" suçu ile "olası kastla
kasten yaralama" suçlarından hapis cezası
verilmesi talep ediliyor. haBer merKeZİ

‘Kartalkaya’bugün hakim karşısında‘Kartalkaya’bugün hakim karşısında‘Kartalkaya’bugün hakim karşısında‘Kartalkaya’bugün hakim karşısında‘Kartalkaya’bugün hakim karşısında‘Kartalkaya’bugün hakim karşısında

AK PARTİ GENEL SEKRETERİ VE İZMİR MİLLETVEKİLİ EYYÜP KADİR İNAN: 

4 7 temmuz 2025 Pazartesi GÜNCEL

Amerika’nın Ankara
büyükelçisi

Thomas J. Barrack,
“Türkiye ulus devletten çıksın,
Din eksenli Osmanlı’ya

dönsün“ diyor…
HHH

Senin…
Coğrafyan keşfedilmeden,
Korsanlardan,
Kaçakçılardan,
Yankesicilerden oluşan,
Emperyalist ruhlu devletin ve

milletin yokken,
Bu millet vardı…
Yok hükmünde saydığın
Bu millet…
Osmanlı’nın iflas ederek…
Yönetenin kaçtığı,
Toprakları yedi ülkeye peşkeş

çektiği,
Din eksenli Osmanlı’nın

mirasını,
Tarihin en kutsal kurtuluş

savaşını kazanarak,
Türkiye Cumhuriyeti ulus

devletini kurdu…
HHH

Üstelik!
Konuşmasının zamanlamasına

bakar mısınız…
Büyük Ortadoğu Projesinin,
Son halkasına, son hedefine

gelindiğinde sarfediyor bu kötü
zihniyetli cümleleri…

Sömürmek için,
Gelişmemiş toplumlara,
Uyguladıkları reçete aynen

şöyle?
Başlangıçta cehalet…
Ortasında ihanet…
Sonrasında sefalet…
Sonucunda biat et…
Ortadoğu ve Anadolu

coğrafyasında yaşayanları,
Tam da bu kıvama getirdiler…
Şimdi,
Bu söylemleri sıralıyorlar…
Utanmadan…
Sıkılmadan…
Korkmadan…
Elbet siz de,
Bir gün biteceksiniz
Sonlanacaksınız…

HHH

Aslolan
Önemli olan,
Sömürdüklerinizin uyanması…
Çünkü!
Ali ölür Veli doğar…
Ayşe ölür Ayla doğar…
Ama!
İnsani değerlerin yaşaması

için,
Birilerinin ölmesi ve yok olması

değil,
Kötü zihniyetlerin iyileştirilmesi

gerekir…
Kötülerin,
Kötülüklerine biat edenlerin,
Eğitilmesi
Uyarılması
Uyanması mutlaka

sağlanmalıdır…
HHH

Pekiii!!!…
ABD temsilcisi nereden alıyor

bu cesareti derseniz?
Sorunun cevabı,
Yine Türk milletinin son

zihniyetinde yatıyor?..
Atatürk ve silah arkadaşlarının,
Yaptıkları iyiliklere karşı,
Yaptıkları kötülüklerin bedelini

ödüyorlar…
HHH

Sonuçta
Hiçbir şey,
ABD temsilcisinin haddini

aşarak,
Türkiye’ye ayar vermesini

meşru kılamaz…
HHH

Bu hadsiz söyleme mi ?
Türk devletinin ve milletinin

sessiz kalışına mı üzüleyim
bilemedim doğrusu?

İsmet Orhan

ABD büyükelçisi
haddini bil!
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Hafta sonuna yine şafak
operasyonlarıyla uyanan Cumhuriyet
Halk Partisi’nde gündem erken seçim.
Partisinin Amasya mitinginde konuşan
CHP Genel Başkanı Özgür Özel, CHP'li
Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanı
Zeydan Karalar, Antalya Büyükşehir
Belediyesi Başkanı Muhittin Böcek ve
Adıyaman Belediye Başkanı
Abdurrahman Tutdere'nin gözaltına
alınmasına tepki gösterdi.
Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın
"Onlar kadar biz de anket yaptırıyoruz.
CHP birinci değil, eşitiz. Hatta
öndeyiz’’ sözlerine sandık çağrısı ile
yanıt veren Özel, "Ey Erdoğan, 2 Kasım
Pazar getir sandığı, eğer anketine
güveniyorsan, kendine güveniyorsan,
partine güveniyorsan hodri meydan’’
dedi. 

İstanbul Büyükşehir Belediye
Başkanı ve CHP’nin Cumhurbaşkanı
adayı Ekrem İmamoğlu da Zeydan
Karalar, Muhittin Böcek ve
Abdurrahman Tutdere'nin gözaltına
alınması ve Böcek'in tutuklanması
sonrası sosyal medya hesabından bir
açıklama yaptı. İmamoğlu,
açıklamasında, "Sandık gelecek. İktidar
değişecek'' ifadelerini kullandı.

CHP’nin cumhurbaşkanı adayı

Ekrem İmamoğlu’nun serbest
bırakılması için her hafta sonu farklı ilde
düzenlediği mitingin 12. durağı Amasya
oldu. CHP Genel Başkanı Özgür
Özel’in katılımıyla gerçekleşen miting
alanı tarihi bir kalabalığa sahne oldu.
Mitingde bir konuşma yapan Özel,
şunları söyledi: 

"Artık milletin gönlünden de
gözünden de düşmüş olan bu iktidar
toplumsal desteğini, meşruiyetini
kaybetti. Milletten korkan, sandıktan
kaçan, işçinin, emeklinin, çiftçinin,

gencin karşısına çıkamayan yüzüne
bakamayan bir iktidarla karşı karşıyayız. 

‘Hodri meydan’
Bugün Erdoğan uçakta gelirken,

günlerdir televizyonlar gösteriyor ya ve
Cumhuriyet Halk Partisi birinci parti.
Anketlerde önde, farkı açıyor. AK Parti
30’un altına gitmiş, CHP 40’a
tırmanıyor. Kimi 40 bulmuş, kimi 36.
Ama CHP, Türkiye’nin birinci partisi.
İşte bunu hazmedemeyince kendine
soru sordurmuş, cevaplıyor: ‘Onlar

kadar biz de anket yaptırıyoruz. CHP
birinci değil, eşitiz. Hatta öndeyiz’
diyor. Buradan Erdoğan’a sesleniyorum.
Sen birinci parti olsan takla ata ata,
parende ata ata sandığa gidersin. Hodri
meydan, hodri meydan. Ey Erdoğan, 2
Kasım Pazar, eğer anketine
güveniyorsan, kendine güveniyorsan,
partine güveniyorsan hodri meydan. 2
Kasım Pazar getir sandığı, al boyunun
ölçüsünü. 3 Kasım’da gelenler, 2
Kasım’da gidecekler. Milletin yüzü
gülecek.'' HABER MERKEZİ

‘2 Kasım Pazar getir 
sandığı, hodri meydan’
İmamoğlu, Adana, Antalya ve Adıyaman operasyonlarına tepki göstererek, "Sandık gelecek.
İktidar değişecek’’ derken Amasya mitinginde konuşan Özel, 2 Kasım için seçim çağrısı yaptı

Tutuklanan İBB Başkanı ve CHP'nin
cumhurbaşkanı adayı Ekrem İmamoğlu,
CHP'li belediyelere yönelik devam eden
operasyonlara ilişkin sosyal medya
hesabından mesaj verdi.

CHP'li Adana Büyükşehir Belediyesi
Başkanı Zeydan Karalar, Antalya
Büyükşehir Belediyesi Başkanı Muhittin
Böcek ve Adıyaman Belediye Başkanı
Abdurrahman Tutdere'nin gözaltına
alınması ve Böcek'in tutuklanması
sonrası açıklamada bulunan İmamoğlu,
sosyal medya hesabından yaptığı

paylaşımda şu ifadelere yer verdi: 
''İstanbul’da başlattığınız

hukuksuzluk artık bir rejim krizine
dönüştü. Önce halkı “yolsuzluk var”
diyerek aldatmaya çalıştınız. Olmayınca
zulmünüzü artırdınız. Kendi kendinizi ele
verdiniz.  CHP’yi ilelebet muhalefette
görmeyi arzuluyordunuz. Seçimi
kaybetmekten korkuyordunuz.
Yapıştığınız koltuğunuzdan kalkmamak
için ülkeyi ateşe atmayı göze almıştınız.

Ama karşınıza bu büyük millet çıktı.
Çaresiz kaldınız. Korktunuz. Korktukça

saldırganlaştınız. Daha çok belediye
başkanı tutukladınız, gözaltına aldınız.

Peki ne umuyorsunuz? İtiraz eden
herkesi tutuklasanız ne olacak? O
sandığı nereye kadar kaçıracaksınız?
Millet belediye başkanlarını değil, kendi
iradesini kelepçelediğinizin farkında. Biz
de farkındayız. Bu mücadele birkaç
kenti veya belediye başkanlarını
savunmak için değil, Türkiye’yi
demokraside tutmak içindir. Siz
istiyorsunuz ki biz bu işin peşini
bırakalım.” HABER MERKEZİ

O sandığı nereye kadar kaçıracaksınız?

CHP Eski Genel Başkanı Kemal
Kılıçdaroğlu’na destek veren 4
milletvekilinin TBMM
komisyonlarındaki görevleri sessiz
sedasız sonlandırıldığı öğrenildi. Kararın
30 Haziran'daki kurultay
duruşmasından önce alındığı

belirtilirken,
görevleri
sonlandırılanlar
arasında CHP
İzmir Milletvekili
Sevda Erdan Kılıç,
CHP İzmir
Milletvekili Mahir
Polat, CHP
Kahramanmaraş
Milletvekili Ali

Öztunç ve CHP İstanbul Milletvekili
Gamze Akkuş İlgezdi yer aldı. CHP
Meclis Grubu, vekillere herhangi bir
bilgilendirme yapmadan Meclis
Başkanlığı ile doğrudan iletişime
geçerek kararı uygulamaya koyulduğu
iddia edildi. Sevda Erdan Kılıç, Akdeniz
İçin Birlik Parlamenter Asamblesi'nde,
Mahir Polat ise Akdeniz İçin Demokrasi
Parlamentosu'nun TBMM grubunda
görev alamadı. HABER MERKEZİ

ÖZGÜR ÖZEL VE EKREM İMAMOĞLU, CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN’A SESLENDİ

Özdağ: CHP’ye
desteğimiz sürecek

CHP'li Adana Büyükşehir
Belediyesi Başkanı Zeydan Karalar,
Antalya Büyükşehir Belediyesi Başkanı
Muhittin Böcek ve Adıyaman Belediye
Başkanı Abdurrahman Tutdere'nin
Cumartesi günü gözaltına alınması ve
Böcek'in tutuklanması sonrası Zafer
Partisi Genel Başkanı Ümit Özdağ, CHP
Genel Başkanı Özgür Özel'i ziyaret etti.
Görüşme sonrası iki lider açıklamalarda
bulundu. 

Özel, partisinin belediye
başkanlarına yönelik son gözaltı ve
tutuklama kararını değerlendirirken,
"Mesele düşman hukukudur, artık esirdir
onlar. Cumhuriyet Halk Partisi
iktidarına, Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün partisinin, Atatürkçülerin
iktidarına karşı girişilen darbede esir
düştü arkadaşlar. Günü gelince
esirlerimizi geri alacağız” dedi. Özel
açıklamasında şunları söyledi:

‘Düşman hukuku’
“Sayın Genel Başkan’ın ifade ettiği

gibi bir düşman hukuku içinde.
İstanbul’da hiçbir şey bulamıyor.
İstanbul’da 109’uncu gün bugün. Bir kör
kuruş, bir delikli para bulup da bir
kasadan, bir evden böyle bir havaya
atsınlar da görelim. Bir delikli parayı
havaya atsınlar. O yüzden
arkadaşlarımız için üzgünüz ama mesele
düşman hukukudur, mesele artık, esirdir
onlar. Cumhuriyet Halk Partisi
iktidarına, Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün partisinin, Atatürkçülerin
iktidarına karşı girişilen darbede esir

düştü arkadaşlar. Günü gelince
esirlerimizi geri alacağız, ne yapalım.”

Özdağ da yaptığı açıklamada, şu
ifadeleri kullandı: "Dava dosyalarını
bilmiyoruz, savcılığın iddialarını da
bilmiyoruz ancak bir şeyi biliyoruz;
sadece CHP belediyelerinde yolsuzluk
yapıldığı iddiaları hayatın doğal akışına
aykırı. Bir tane AK Parti belediyesinde
yolsuzluk olmamış mı? Demek ki
hayatın doğal akışına aykırı olan şey bu
operasyonların bir bütün olarak siyasi
saikli olduğu ve Anayasa’nın 10’uncu
maddesinin askıya alındığı ortamda
yapıldığını ifade eder ve bundan dolayı
bugün CHP Genel Başkanı sayın Özgür
Özel Bey’i ve kıymetli mesai

arkadaşlarını ziyaret ederek ‘düşman
ceza hukuku’ uygulamalarına olan
muhalefetimizi ve Anayasa’nın 10’uncu
maddesinin tekrar yürürlüğe girmesi
konusundaki isteğimizi ve politikamızı
ifade ettik. Bu çizgide desteğimizi de
sürdüreceğiz. Çünkü Türkiye’de iki
farklı hukuk uygulanmasına karşıyız.
İktidara farklı hukuk, muhalefete farklı
hukuk olmaz. Eğer bir milletsek, bir tek
hukuk olur. Aynı suça, aynı ceza olur.
Farklı cezalar oluşturamazsınız.
Oluşturursanız bunun adı hukuk olmaz.
Biz de hukukun üstünlüğünü savunmaya
devam edeceğiz ve bu mücadeleden de
asla geri adım atmamak konusunda
kararlıyız.” HABER MERKEZİ

İzmirli 2 vekile 
‘Kılıçdaroğlu’

tasfiyesi

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, mitingde yaptığı konuşmada, “Erdoğan’a sesleniyorum. Sen birinci parti olsan takla ata ata,
parende ata ata sandığa gidersin. Getir sandığı, eğer anketine güveniyorsan, kendine güveniyorsan hodri meydan” dedi. 

57 Temmuz 2025 PazartesiHABERLER

2 Temmuz Çarşamba akşamı,
değerli gazeteci arkadaşımız
Tuncay Mollaveisoğlu’nun Tele
1’deki Anında Manşet
Programında Tarım Orman İş
Sendikası Kurucu Başkanı Şükrü
Durmuş ile birlikte idik. Ondan da
çok değerli bilgiler öğrendim. 

Şükrü Durmuş’tan
öğrendiğimize göre, bugün çıkan
orman yangını sayısı ile 1980’li
yıllarda çıkan orman yangını sayısı
aynı. Ancak yanan alan miktarı
yaklaşık 100 kat arttı.

Durmuş bunun birçok nedeni
olduğunu anlattı. Eskiden Or-Köy
diye bir Müdürlük, Orman Köylüsü
ile işbirliği yapardı. Kış aylarında
yangınla mücadele için eğitim
verilirdi, orman köylüleri, yangın
mevsimi başlamadan kurumuş
yapraklardan oluşan örtüleri
temizler, üç beş kuruş da kazanırdı.
Yangın çıktığında da ilk müdahaleyi
orman köylüleri, ellerinde kazma
kürek ve süpürgelerle, örtü
yangınına yaparlardı. Şükrü
Durmuş’a göre, orman yangını
önce örtü yangını ile başlıyor.
Köylüler, ellerinde herhangi bir
teçhizat olmadan kazma kürek ve
süpürgelerle ilk müdahalede
bulunuyorlardı. Örtü yangınına
yapılan müdahale sonucunda da
yangını büyümeden söndürme
oranı yüze 80’leri buluyordu. AKP
iktidarı Or- Köy’ü kapattı.
Ormanların ekonomik faydasını
orman köylüsünden alıp özel
şirketlere devretti. 

Orman yangınlarının arkasında
ormanlık alanlarda maden ruhsatı
almış madenciler, otel yapmak
isteyen turizmciler, hiçbir masraf
yapmadan sürekli kar elde etme
peşinde koşan elektrik dağıtım
şirketleri var. Her biri ayrı ayrı vahşi
kapitalizm örnekleri… Bunları
sürekli konuşuyoruz. Bugün
burada pek konuşulmayan başka
bir tarafına değinmek istiyorum.

Ormanların hem ekolojik değeri
vardır, hem de ekonomik değeri…
Ekolojik değeri sayesinde temiz
hava, kaliteli oksijen ve su
kaynaklarınız zenginleşir. Ahşap
hayatın her alanında insanoğluna
gerekli bir malzemedir ve
hammadde kaynağı da ormandır.
O nedenle ekolojik değer ile
ekonomik değer arasındaki ilişkiyi
doğru kurmak gerekir.

Tarım Orman İŞ Kurucu Başkanı
Şükrü Durmuş’tan öğrendiklerimi
özetliyorum. Eskiden kullanılan
altın oran, üçte bir kuralı
uygulanırmış. Şöyle: Her orman,
her canlı organizma gibi her yıl
büyüyor. Yine her yıl belirli
miktarda ağaçlandırma yapılıyor.
Orman Bakanlığı görevlileri tespitte
bulunurmuş. Bir orman kaç birim
büyüdüyse üçte biri, kesilip
ekonomiye kazandırılır, üçte biri,
yangın veya diğer felaketlere karşı
yedeğe alınır, diğer üçte biri de
orman varlığının, servetin artırılması
için ayrılırmış. 

Şöyle örnek veriyor Şükrü
Durmuş. 1000 liranız var. 300 lira
faiz geliri elde ettiniz. 100 lirasını
harcıyorsunuz. 100 lirasını kara
günler için yedek akçe olarak
kullanıyorsunuz, 100 lirasını da ana
paraya ekleyip varlığınızı
artırıyorsunuz. 

Peki biz ne yapıyoruz?
Ormanları çok uluslu özel şirketlere
peşkeş çekip kesiyoruz. Yakıyoruz,
Şükrü Durmuş, yanan ağaçların
tamamen kül olup gitmediğini
söylüyor. Bu ağaçlar da MDF ve
yonga üretiminde kullanılıyor.

Bugün Avrupa ve gelişmiş
ülkeler orman varlıklarını koruyorlar
ve ahşap ihtiyaçlarını bizim gibi
gelişmekte olan ya da geri kalmış
ülkelerden karşılıyor. Mesela
sadece Kastamonu’da bir şirket,
bütün Avrupa’nın MDF ihtiyacının
yüzde 70’ini, Kastamonu
ormanlarını keserek karşılıyor.
Uydu haritasından bir Avrupa’daki
orman varlığına bakın, bir de
Türkiye’nin… Tam bir sömürge
ekonomisine döndük. Var olan
bütün doğal kaynaklarımız
yağmalanıyor. Gelecek nesillere
sadece borç, yağmalanmış ve
çölleşmiş bir ülke bırakıyoruz.

Meriç Köyatası

Orman yangınları ve
vahşi kapitalizm
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Çeşme Turistik  Otelciler Birliği, Alaçatı Turizm Derneği ve Turizm Çalışma Grubu  yangın felaketinin ardından açıklama yaparak, dayanışmanın öneminden bahsettiler.

İzmir'in Çeşme ilçesinde yaşanan
yangın felaketinin ardından ilçedeki
turizm sivil toplum kuruluşları (STK),
ortak basın duyurusu ile destek veren
kurum ve kişilere teşekkür ederek,
bölgedeki turizm faaliyetlerinin
sürdüğünü vurguladı.

Dayanışma ruhu
Çeşme Turistik Otelciler Birliği

(ÇEŞTOB) adına Orhan Belge,
Alaçatı Turizm Derneği adına Kerem
Ünsal ve Turizm Çalışma Grubu adına
Yıldırım Aktugan, yaşanan orman
yangını felaketinin ardından ortak
açıklama yaptı. Açıklamada sahada
sergilenen dayanışma ve mücadele

ruhuna vurgu yapılarak, "Doğamıza,
yaşam alanlarımıza ve ortak
hafızamıza zarar veren bu zorlu
süreçte gösterilen özveri, dayanışma
ve mücadele ruhu; bu güzel
coğrafyaya duyduğumuz bağlılığı ve
birlikte hareket etmenin gücünü bir
kez daha gözler önüne serdi" denildi.

Yangının başladığı ilk andan
itibaren sahada aktif rol oynayan kamu
kurumlarına, sivil toplum
kuruluşlarına, turizm emekçilerine ve
gönüllülere teşekkür edilen bildiride,
Çeşme Kaymakamlığı, Çeşme
Belediyesi, İzmir Büyükşehir
Belediyesi, AKUT, Çeşme YAEK,
çevre ilçe belediyeleri ve İstanbul,

Kayseri, Manisa, Düzce gibi
şehirlerden gelen destek ekiplerinin
özverili çalışmaları takdirle anıldı.

Çeşme’nin ekonomik ve sosyal
dokusunun önemli taşıyıcılarından biri
olan turizm sektörünün yangınla
mücadelede gösterdiği duyarlılığa da
vurgu yapılan açıklamada, "Sahada
gece gündüz demeden çalışan,
kumanya ve oda yardımı sağlayan,
lojistik destek sunan otelcilerimizden
restoran sahiplerine, taşımacılardan
rehberlere kadar herkesin elini taşın
altına koyduğunu görmek, bizleri hem
duygulandırdı hem de umutlandırdı"
ifadelerine yer verildi.

STK’ler, özellikle yangının turizm

sezonunun ortasında gerçekleşmiş
olmasının ekonomik etkilerine de
dikkat çekti. Sosyal medyada ve bazı
haber kaynaklarında yayılan yanıltıcı
bilgiler nedeniyle pek çok
rezervasyonun iptal edildiği ifade
edilen açıklamada, "Tüm yollar
güvenle ulaşıma açıktır. Otellerimiz ve
işletmelerimiz hizmet vermeye devam
etmektedir. Çeşme, misafirlerini her
zamanki gibi huzurla ve güvenle
ağırlamaya devam ediyor" denildi.

"Doğa kendini toparlıyor, bizler de
birlikte iyileşiyoruz" ifadelerine yer
verilen açıklamada, hem yerel halkın
hem de sektörün yeniden ayağa
kalkma iradesi vurgulandı. İHA

Çeşme hayata döndü
ÇEŞTOB, Alaçatı Turizm Derneği ve Turizm Çalışma Grubu temsilcileri’nin yaptıkları ortak
açıklamada, "Çeşme, misafirlerini her zamanki gibi  güvenle ağırlamaya sürdürüyor" denildi 

Amerikalılar, Türk su ürünleri ve
hayvansal mamullerini çok sevdi.
Türkiye’nin
ABD’ye su
ürünleri ve
hayvansal
mamuller
ihracatı son 10
yılda 3 kattan
fazla artarak 42
milyon dolardan
140 milyon
dolara çıktı.
Amerika Birleşik
Devletleri’ni
hedef pazar olarak belirleyen ve
uzun yıllardır ABD pazarında

konumunu güçlendirmek için
çalışan Ege Su Ürünleri ve

Hayvansal
Mamuller
İhracatçıları
Birliği, New
York’ta
düzenlenen
dünyanın en
büyük gıda
fuarlarından
Summer Fancy
Food Fuarı’nda
yerini aldı.   Türk
lezzetlerinin

ABD pazarında daha fazla
tüketilmesi için yerlerini aldılar. İHA

Türk su ürünlerinde ABD 
hedefi, 500 milyon dolar

TOBB’a bağlı Oda-Borsa
üyesi işletmeler TOBB Nefes
Kredisi’ne başvurabilir.
Başvurular, 8-9 Temmuz 2025
tarihi itibariyle başlıyor.

KREDİLERE KEFİL
TOBB Nefes Kredisi’nden bir
firma azami 2,5 milyon TL
kredi kullanabilecek. Kredi
Garanti Fonu (KGF) öz kaynak
desteğiyle kredilere kefil
olacak.

ÖDEME KOŞULLARI
Krediler, 6 ay ödemesiz
şekilde azami 36 ay vadeli
olacak.
Ziraat Bankası, Halkbank,
Vakıfbank, Akbank, Yapı
Kredi, Denizbank ve Ziraat
Katılım şubelerine başvuru
yapılabilir.

TURİZM SEKTÖRÜNDE HİZMET VEREN SİVİL TOPLUM KURULUŞLARINDAN AÇIKLAMA 

TOBB Nefes Kredisi’ne
başvurular yarın başlıyor

KOBİ’lere destek olmak için Türkiye
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB), Kredi
Garanti Fonu (KGF) ve Bankalar el ele
verdi. KOBİ’lere uygun koşullarda
finansman desteği sağlamak amacıyla
yeni bir TOBB Nefes Kredisi’ne imza
attılar. TOBB Nefes Kredisi’ne başvurular
8-9 Temmuz tarihi itibariyle başlıyor.

TOBB’a bağlı Oda-Borsa üyesi
şirketler TOBB Nefes Kredisi
başvurularını Ziraat Bankası, Halkbank,
Vakıfbank, Akbank, Yapı Kredi,
Denizbank ve Ziraat Katılım şubelerinden
yapabilecek. Kredi Garanti Fonu kendi öz
kaynak desteğiyle bu kredilere %80
oranında kefalet sağlayacak. Bu yeni
TOBB Nefes Kredisi’nden bir firma
azami 2.5 milyon TL kredi
kullanabilecek. Krediler 6 ay ödemesiz
şekilde azami 36 ay vadeli olacak.

Finansmana erişim
KOBİ’lerin yaşadığı en büyük

sıkıntının finansmana erişim olduğunu
belirten Türkiye Odalar ve Borsalar

Birliği (TOBB) Başkanı Rifat
Hisarciklioğlu, “KOBİ kredilerinin reel
olarak artmaması firmaların işletme
sermayelerini azaltıyor. Nakit ve mal
akışının yavaşlamasına, ekonominin
daralmasına neden oluyor. Arzın bu
şekilde kısılması da enflasyona olumsuz
yansıyor ve yüksek enflasyonla
mücadeleyi güçleştiriyor. Buradaki
sıkıntıları hafifletmek ve ülkemiz
ekonomisinin can damarı KOBİ’lere

destek olmak üzere TOBB, Kredi Garanti
Fonu ve Bankalar güç birliği yaptık.
KOBİ’lere uygun koşullarda finansman
desteği sağlamak amacıyla yeni bir TOBB
Nefes Kredisi’ni gelecek hafta içinde
başlatıyoruz. TOBB’a bağlı Oda-Borsa
üyesi tüm şirketlerimiz başvurabilir. Kredi
Garanti Fonu'nun ve katılan tüm
bankaların yöneticilerine verdikleri destek
ve katkılardan dolayı teşekkür ediyorum”
dedi. 

558 bin firma
Kredi Garanti Fonu Yönetim Kurulu

Başkanı Erdoğan Özegen ise KGF olarak
şu ana kadar yaklaşık 1.5 trilyon liralık
krediye kefalet verdiklerini açıkladı. 558
bin firmaya kefil olduklarını vurgulayan
Özegen, “Ülkemizin ekonomik
kalkınmasına destek vermek için yeni
uygulamaya alacağımız TOBB Nefes
Kredisi’nde KGF olarak öz kaynak
desteğimizle kredilere kefil olacağız.
Kefalet oranımız yüzde 80 olacak’’ dedi.
HABER MERKEZİ

‘Üreticiler kredi 
borçlarının faizsiz 
ötelenmesini istiyor’

CHP Niğde Milletvekili, Tarım,
Orman ve Köyişleri Komisyonu ve
Zirai Don Araştırma Komisyonu
Üyesi Ömer Fethi Gürer, Burdur’un
Yeşilköy köyünde don felaketinden
etkilenen üreticilerle görüştü. Zirai
Don Komisyonu olarak Burdur’un
Yeşilköy’ünde bulunduklarını belirten
Niğde Milletvekili Ömer Fethi Gürer,
“Burası meyveciliğin yaygın yapıldığı
bir alan. Dondan önemli ölçüde
etkilenmiş. Vişnesi, cevizi, elması yurt
dışına sattığı ürünler. Yurt içine de
pazara sunduğu ürünlerden dolayı
büyük bir mağduriyet yaşıyorlar”
ifadelerini kullandı. Gürer,  “ Üreticiler
kredi borçlarının faizsiz ödenmesini
istiyor.  Kasım ayına beklemeden
çiftçilerimize mutlak surette
uğradıkları zarar ziyan da
değerlendirilerek destek verilmeli.
Faizler silinmeli.” dedi. 
HABER MERKEZİ

‘Enerji nakil hatları
ormanlık alanların
dışına çıkarılmalı’

ENSİA

CHP’Lİ GÜRER:

İflas eden şirket
sayısında Türkiye 
ilk sıralarda yer aldı

2024 Küresel İflas Raporu, dünyada
şirket iflaslarının alarm verici
seviyelere ulaştığını gösterdi. Türkiye,
iflas artışında ilk sıralarda yer aldı.
Konkordato başvuruları patladı,
sanayide çöküş sinyalleri geldi. Dun
&Bradstreet’in yayımladığı 2024
Küresel İflas Raporu, dünya
genelinde şirket iflaslarının sert
biçimde yükseldiğini ortaya koydu.
47 ülkeyi kapsayan rapora göre,
ülkelerin yüzde 65’inde iflaslar
artarken, bu artışın temel nedenleri
arasında pandemi döneminde
verilen kamu desteklerinin çekilmesi
ve yüksek faiz ortamı öne çıktı.
Türkiye'de de tablo iç açıcı değil.
2024 yılında iflas eden şirket sayısı,
geçen yıla göre yüzde 23 artarak
465'e ulaştı. Türkiye, Almanya (%22),
İtalya (%20), Hollanda (%30) gibi
ülkelerle birlikte iflas artışında üst
sıralarda yer aldı. HABER MERKEZİ

KÜRESEL İFLAS RAPORU

Limit 2.5
milyon TL

Başta İzmir olmak üzere yurdun farklı
noktalarında çıkan yangınlarda
binlerce hektar orman alanı yok
olurken, yangınların çıkış sebepleri
arasında elektrik iletim ve dağıtım
hatlarında aşırı yüklenmeden
kaynaklanan arızalar da etkili oluyor.
Kamu kurumları ve dağıtım
şirketlerinin istimlak bedellerini
gözeterek buldukları bu formül, uzun
yıllardır kullanılan, eskiyen ve bakımı
yapılmayan enerji nakil hatları orman
yangınlarının ilk kıvılcımını
başlatabiliyor. Enerji Sanayicileri ve iş
İnsanları Derneği (ENSİA) Yönetim
Kurulu Başkanı Alper Kalaycı, yaz
aylarında iklim koşulları ve tüketim
artışından kaynaklı sebeplerle nakil
hatlarının iletim kapasitelerinin
arttığına dikkat çekerek, bu hatların
süratle ormanlık alanların dışına
çıkarılması gerektiğini belirtti. İHA
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Yapılan açıklamada, yakın
zamanda yangınla kül olan

bölgelerin yeniden yeşertilmesi için
ağaçlandırma kampanyası

başlatılacağı belirtildi.
Kampanyaya yerel halkın yanı sıra,
Türkiye’nin dört bir yanından doğa

dostları da davet edilen
açıklamada, "Bu güzel coğrafyayı

korumak, yaşatmak ve gelecek
nesillere taşımak hepimizin ortak

sorumluluğudur" denildi.
Ağaçlandırma kampanyasının

detaylarının önümüzdeki günlerde
kamuoyuyla paylaşılacağı ve hem

gönüllülere hem de doğasever
kurumlara açık olacağı bildirildi.

STK’ler,  uzun vadeli hedeflerle
hareket ettiklerini vurguladı. 

Ağaçlandırma
kampanyası
başlatılacak

Türkiye’nin genel ihracatındaki
artışın yüzde 4’le sınırlı kaldığı 2025
yılının ilk
yarısında
çikolatalı
şekercilik
mamullerinin
ihracatı yüzde
61’lik sıçramayla
461 milyon
dolardan 743.5
milyon dolara
yükseldi. Türk
çikolatalı
şekercilik
mamulleri sektörü 180 ülkede
milyarlarca insana mutluluk dağıttı,

Türkiye’ye döviz kazandırdı. Dünya
genelinde çikolata denildiğinde ilk

akla gelen ülke
olan Belçika’ya
ihracatlarını
yüzde 441
artırarak 3
milyon dolardan
16,5 milyon
dolara çıkaran
Türk
çikolatacıları,
çikolatada bir
başka dünya
devi Almanya’ya

ise ihracatlarını yüzde 387’lik rekor
artış yaşandı” dedi. HABER MERKEZİ

Türk çikolata ihracatçıları 
180 ülkeye mutluluk dağıttı
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Buca Belediyesi Cumhuriyet
Kütüphanesi, ileride doktor olmak
isteyen Bucalı minik Avşin Elif
Dinç’in hayallerine giden yoldaki en
önemli duraklardan biri oldu.
Haftanın üç günü kütüphaneyi
ziyaret eden Avşin Elif Dinç, merak
ettiği alanda istediği kitaba ücretsiz
olarak ulaşabiliyor.

Buca Belediyesi’nin,
Cumhuriyet’in kuruluşunun 101. yıl
dönümünde kente kazandırdığı
Cumhuriyet Kütüphanesi, ileride tıp
fakültesine giderek doktor olmak
isteyen ilkokul öğrencisi Avşin Elif
Dinç’in ikinci adresi oldu. Haftada üç
gün ablası ve annesiyle birlikte
kütüphaneye gelen Avşin, diğer
kütüphanelerde bulamadığı pek çok
kitabı buradan temin ederek
okuduğunu ve kütüphaneyi çok
sevdiğini söylüyor.

Buca’da yaşayan bütün çocuklara

Cumhuriyet Kütüphanesi’ni armağan
ettiği için Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman’a teşekkür eden
Avşin Elif Dinç, “Haftanın üç günü
kütüphaneye geliyorum. Burada pek
çok kitap var. Bulamadığım birçok
kitabı burada buluyorum. Haftada
sekiz kitap okuyorum. Eskiden
kitaplara çok para veriyorduk. Şimdi
artık buradan ücretsiz olarak
alabiliyorum. Diğer kütüphanelerde
bulamadığım kitaplar burada
olabiliyor. Ailemin çoğu doktor, ben
de doktor olmak istiyorum. Hikâye
yazıyorum, iki kitabım var” dedi.

Harika deneyim
Bucalı çocuklara hedeflerine

giden yolda destek olmaktan gurur
duyduklarını ifade eden Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman,
“Hayallerine giden yolda
gençlerimize ve çocuklarımıza eşlik

etmek bizim için de harika bir
deneyim. Buca’da her çocuğun, her
gencin bilgiye ve kitaba eşit şekilde
ulaşabilmesi için çalışmalarımızı
sürdürüyoruz” diye konuştu.

Kendisi de Cumhuriyet
Kütüphanesi’ne üye olan ve sık sık
kardeşi Avşin ile birlikte
kütüphaneyi ziyaret eden abla Doktor
Hanife Sena Dinç ise şunları söyledi:
“Avşin’e birçok kütüphanede üyelik
yaptık ama en sevdiği kütüphane
burası oldu. O nedenle annem de ben
de, yetişebildiğimiz kadar haftada iki
üç kere buraya getiriyoruz Avşin’i.
Burada sağlık alanında da birçok
kitap var. Roman okumayı da çok
severim.  Hem merkezi bir konumda
olduğu için hem de pek çok kitabı
burada bulduğumuz için; böyle bir
alanı kütüphaneye çevirdiği için
Başkanımıza teşekkür ediyorum.”
SİMGE AKBULUT

Kütüphane, geleceğe ışık
Doktor olma hayaliyle yola çıkan minik Avşin Elif Dinç, Buca
Belediyesi’nin Cumhuriyet Kütüphanesi’nde aradığı bilgiye
ulaşıyor; kitapların dünyasında hayalleri için sürekli çalışıyor

KİTAPLARIN ARASINDA BİR HAYAL, AVŞİN ELİÇ DİNÇ’İN DOKTORLUK TUTKUSU ÇOK BÜYÜK
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Örnek No:54*
T.C.

İZMİR
28. İCRA DAİRESİ
2023/19726 ESAS

TAŞINIRIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER SİTESİ İLANI 
Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup mahcuzun
ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi
üzerinden 2023/19726 ESAS sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Muhammen Adedi Cinsi Mahiyeti ve Önemli Vasıfları 
Kıymeti
1.575.000,00 1 Adet Taşınır 1 Adet Sanayi Makinası Baykal Marka hidtolik akbant pres

Marka: Baykal Model: APHS31200
Üretim Yılı: 06/2023 Max Kapasite: 200 Ton Sistem 
Basıncı:276 Bar Anma Gücü: 23.3 Kw Anma Gerilimi:400V/50 
Hz Yağ Kapasitesi:210 Lt En:2.050 mm Boy: 3900 mm 
Yükseklik: 2.700 mm Makine Ağırlığı:10 ton

330.000,00 3 Adet Taşınır 3 Adet kaynak makinası Zenweld Marka
Marka: Zenweld Model: Ultımate 405 MTS I Max: 28 A 
Frekans: 50 Hz Şebeke Voltajı: 3x400V Akım Aralığı: 30-400A 
Güç Tüketimi: 17,5 KVA

250.000,00 1 Adet Taşınır 1 Adet MetalŞerit Testere Metal Şerti Testere
Marka: Craft Makine Model: TA300M Üretim Yılı: 07/2023 
Max:0 330X240 mm Motor Gücü: 1,5 KW Anma Gerilimi:380 
V Hız: 20-100 mm/dk Makina Ağırlığı: 800 kg

Artırma Bilgileri
1.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 03/09/2025 - 14:14
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Bitiş Tarih ve Saati : 10/09/2025 - 14:14
2.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 01/10/2025 - 14:14
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Bitiş Tarih ve Saati : 08/10/2025 - 14:14
03/07/2025 (İİK m.114/4)

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02254830

Örnek No:54*
T.C.

İZMİR
28. İCRA DAİRESİ
2025/4303 ESAS

TAŞINIRIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER SİTESİ İLANI 
Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup mahcuzun
ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi
üzerinden 2025/4303 ESAS sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Muhammen Kıymeti Adedi Cinsi Mahiyeti ve Önemli Vasıfları
1.100.000,00 1 Taşıt 35cfr011 Plakalı , 2024 Model , FIAT Marka , E Tipli , 

YH010070932 Motor No'lu , VYFEDYHTXRN545774 
Şasi No'lu , Yakıt Tipi Dizel , Vites Tipi Manuel , Rengi 
Beyaz , 03/06/2025 tarihli bilirkişi raporu uyarınca arcın 
silindir hacmi :1499 CC, Koltuk sayısı : 5, aracın 
kilometresi : 13320 (On üç bin üç yüz yirmi), Aracın 
Lastiklerin kullanım ömrü : %50 , aracın üzerinde 
muhtelif çizklerin olduğu başkada bir hasarın olmadığı 
belirtilmiş. Koltuklarında ve döşemesinde yanık yırtık 
deformasyon olmadığı iyi durumda olduğu , ayrıca 
aracın hasar geçmişinin sorgulandığı sorgulama 
sonucunda aracın SBM kayıtlarında geçmiş hasarın 
olmadığı belirtilmiştir.
Aracın Bulunduğu yer : Araç; Mustafa Kemal Mahallesi 
254 Sokak No.308 Buca-İzmir adresinde Mak Osmanlı 
Yediemin otoparkında bulunmaktadır. KDV oranı : % 1

Artırma Bilgileri
1.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 27/08/2025 - 14:10
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Bitiş Tarih ve Saati : 03/09/2025 - 14:10
2.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 24/09/2025 - 14:10
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Bitiş Tarih ve Saati : 01/10/2025 - 14:10
03/07/2025 (İİK m.114/4)

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02254838

9 AYLIK SÜRÜCÜLÜ ARAÇ KİRALAMA HİZMET ALIMI
İZMİR VALİLİĞİ İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ ATATÜRK 

EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ
9 AYLIK SÜRÜCÜLÜ ARAÇ KİRALAMA HİZMET ALIMI hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Ka-
nununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik or-
tamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2025/953836
1-İdarenin
a) Adı : İZMİR VALİLİĞİ İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ ATATÜRK 

EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ
b) Adresi : 253 SOKAK 143 35370 KARABAĞLAR/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 02322444444 - 2322447282
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : 9 AYLIK SÜRÜCÜLÜ ARAÇ KİRALAMA HİZMET ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı : 9 AYLIK SÜRÜCÜLÜ TAŞIT KİRALAMA 

HİZMET ALIMI (1 KISIM)
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : İZMİR ATATÜRK EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ
ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihi 01.09.2025, işin bitiş tarihi 31.05.2026
d) İşe başlama tarihi : 01.09.2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 22.07.2025 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : Hastane Satınalma Birimi
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısın-
dan fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği veya
yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan tarihin-
den sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu
şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve teklif
edilen bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş
deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.3.2. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi dışındaki
maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
AMBULANS UYGUNLUK BELGESİ
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
KAMUDA VEYA ÖZEL SEKTÖRDE YAPILAN HER TÜRLÜ SÜRÜCÜLÜ/SÜRÜCÜSÜZ ARAÇ
KİRALAMA VE/VEYA AMBULANS KİRALAMA VE/VEYA EVDE SAĞLIK ARAÇLARI
VE/VEYA HASTA NAKİL AMBULANSLARI KİRALAMA HİZMETİ BENZER İŞ OLARAK
KABUL EDİLECEKTİR.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olan-
ların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, tek-
life ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonu-
cunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Araç Kiralama/0,79
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun
38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02255214
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Maksvytis’e Fenerbahçe talip
BASKETBOL Süper Ligi ekiplerinden Manisa Basket'te  Antrenör
Kazys Maksvytis'e Fenerbahçe talip oldu. Fenerbahçe'de
yardımcı antrenör Tomas Masiulis'in Zalgiris Kaunas'a
başantrenör olarak gitmesinden sonra Manisa ekibinin çalıştırıcısı
Maksvytis'in asistan olarak sarı-lacivertlilerde göreve getirileceği
iddia edildi.  HABER MERKEZİ

8

Göztepe Teknik Direktörü Stoilov stoper haricindeki transferlerinin
genç olduğunu belirtip,katkı verecek futbolcular istediğini söyledi 

karşıyaka’da yeni sezon öncesi
teknik ve mali belirsizlikler sürerken,
yönetim iç transferde ilk somut
hamlesini gerçekleştirdi. Yeni
yönetimde futbol şube başkanlığı
görevine getirilen ziyanur hasbay,
26 yaşındaki deneyimli stoper
Abdülkadir Öksüz’ün temsilcisiyle
görüşme yaptı. Geçtiğimiz sezon
karşıyaka formasını başarıyla
terleten Öksüz'ün, 1. Lig ve 2.
Lig’den gelen teklifleri
değerlendirme aşamasında olduğu
bildirildi. kongre sürecinin uzaması
nedeniyle şu ana kadar kadroda
yalnızca Ferdi Burgaz ve kadir
Bakırtaş'ı tutabilen karşıyaka
yönetimi, bu oyuncuların da serbest

kalmaması için son anda ödeme
yaparak krizi atlatmıştı. Diğer tüm
sözleşmesi biten oyuncularla henüz
anlaşma sağlanamazken, yeni
transfer yasaları doğrultusunda 25
yaş üstü yalnızca 5 oyuncuya yer
verilebilmesi de transfer
planlamasını daha hassas hale
getiriyor.

Geçen sezon menemen Fk’dan
transfer edilen ve karşıyaka
savunmasında önemli rol üstlenen
Abdülkadir Öksüz, 27 maçta ilk
11’de görev alıp 2 kez fileleri
havalandırmıştı. Oyuncunun,
takımda kalıp kalmayacağı
önümüzdeki günlerde netlik
kazanacak. hABer merkezİ

Yaşadığı sıkıntılar sonrasında geçen sezon 3'üncü Lig'e düşen ve genç
oyuncularını kaybeden Altay'da yeni sezonda takımın en önemli
isimlerinden biri Ceyhun Gülselam olacak. Geçen sezon çapraz bağ
sakatlığı yaşayarak sezonu erken noktalayan tecrübeli futbolcunun
bireysel antrenmanlarını sürdürdüğü ve yeşil sahalara döneceği günü iple
çektiği ifade edildi.  Şampiyonlar Ligi, Avrupa Ligi ve Bundesliga
tecrübesi olan 37 yaşındaki eski milli futbolcu kariyerinde ilk kez 3'üncü
Lig'de mücadele edecek. Süper Lig'de 275, 1'inci Lig'de 62, 2'nci Lig'de
10 müsabakada görev yapan Ceyhun'un Altay'la 1 yıl daha sözleşmesi
bulunuyor. hABer merkezİ

Karşıyaka’da Abdülkadir
Öksüz’ün durumu belirsiz

Altay’da Ceyhun sevinci yaşanıyor

Menemen FK’da
belirsizlik sürüyor 

Son iki sezonda Play-Off oynayarak başarı grafiğini
yükselten Menemen FK, yeni sezon öncesi yönetim
belirsizliği nedeniyle ciddi bir planlama yapamıyor. Kulüp
Başkanı Bilgin Tokul’un görevi devretmeyi planladığı,
ancak yapılan görüşmelerden henüz sonuç çıkmadığı
belirtildi. Bu süreçte teknik direktör Burhanettin
Basatemür’ün de yaşanan gelişmelerden rahatsızlık
duyduğu ifade edildi. 

Menemen FK ile sözleşmesi devam eden 51 yaşındaki
çalıştırıcının, yaşanan belirsizlikler nedeniyle ayrılık
aşamasına geldiği ve 2. ile 3. Lig’den birçok kulüpten
teklif aldığı bildirildi. Kulübe yakın kaynaklar,
Basatemür’ün yakın zamanda kararını netleştireceğini
belirtti. Burhanettin Basatemür, 2019-2024 yılları arasında
görev yaptığı Somaspor'da önemli başarılara imza attı.
2020-2021 sezonunda 3. Lig şampiyonluğu yaşayarak
Manisa ekibini 2. Lig’e taşıyan Basatemür, istikrarlı futbol
anlayışıyla dikkat çekmişti.Devir görüşmeleri ve yönetim
değişikliği süreci netleşmediği için henüz transfer
çalışmalarına başlayamayan Menemen FK’da, iç ve dış
transferde de herhangi bir somut adım atılamadı. Kulüpte
hem teknik ekip hem de oyuncular önümüzdeki günlerde
alınacak kararları bekliyor. HABER MERKEZİ

7 Temmuz 2025 Pazartesi

Transfer çalışmalarına erken
başlayıp isezonu erken açan Göztepe
iki etap için Slovenya’ya giderken
Teknik Direktör Stanimir Stoilov’dan
önemli açıklamalar geldi. Tecrübeli
teknik adam ülkesi Bulgar basınına
değerlendirmelerde bulundu. 

Transferde 4 yeni oyuncuyu
kadrolarına dahil ettiklerini belirten
Bulgar çalıştırıcı, "Oyuncularımızın
3'ü genç futbolcu, sadece stoperimiz
daha tecrübeli. Transfer politikamız
daha çok genç ve yetenekli
oyuncular üzerine kurulu. Onları
geliştirerek hem takıma katkı
sağlamalarını hem de kulübün
gelecekte maddi fayda elde etmesini

hedefliyoruz. Brezilya'dan bir orta
saha oyuncusuyla da anlaşmamız
var. Sol bek pozisyonuna da bir
takviye yapmamız gerekiyor. Bu
yönde çalışıyoruz. Hedefimiz yine
genç, hızla adapte olabilecek ve katkı
sağlayacak isimler. Oyuncu satışı
olmazsa 1-2 transfer daha yapacağız.
Büyük çaplı transfer dönemlerini
sevmem" ifadelerine yer verdi.

Sezonu Çaykur Rizespor
deplasmanında açacaklarını ifade
eden Stanimir Stoilov, "Lige ev sahibi
olarak başlamak her zaman keyiflidir.
Ama fikstür bu şekilde ve bizim ona
göre hareket etmemiz gerekiyor. İlk
iki haftada geçen yıl olduğu gibi yine

Mourinho'nun Fenerbahçe'siyle
karşılaşacağız. Mourinho gibi
bir teknik direktöre karşı
oynamak her zaman zevktir. O,
dünya çapında ilk 2-3 teknik
adamdan biridir. Aslında
sadece Mourinho değil, Süper
Lig'deki diğer teknik
direktörlerin seviyesi de çok
yüksek. Hepsi oldukça iyi
hazırlanmış durumda. Her hafta
böyle zorlu rakiplerle futbol
savaşı vermek gerçekten büyük
keyif. Biz de bu programa göre en
iyi şekilde fayda sağlamaya
çalışacağız" dedi. HABER
MERKEZİ

Göztepe yeni sezon öncesi atletik performans
departmanında yapılanmaya gitti. Atletik
performans departmanı sorumluluğuna Boris
Peyrek'i getirdi. Göztepe'den, "Boris Peyrek,

kulübümüzde Atletik
Performans
Departmanı
Sorumlusu olarak
göreve başlamıştır.
Kariyeri boyunca HNK
Hajduk Split, Dynamo
Kyiv ve FC Sheriff
Tiraspol gibi
kulüplerde görev alan
Boris Peyrek; Sergiy
Rebrov, Yuriy Semin,
Valeriy Gazzaev ve
Igor Tudor gibi önemli
teknik direktörlerle

çalışmıştır. Ayrıca son iki sezondur
kulübümüzde görev yapan Bumin Kağan Yıldız
ile Atletik Performans Antrenörü olarak yeni
sözleşme imzalanmıştır" açıklaması yapıldı.  

Teknik kadroya
yeni isim katıldı

Genç ve hızlı oyuncular
istiyorum
Genç ve hızlı oyuncular
istiyorum
Genç ve hızlı oyuncular
istiyorum
Genç ve hızlı oyuncular
istiyorum
Genç ve hızlı oyuncular
istiyorum
Genç ve hızlı oyuncular
istiyorum Sabra, Göztepe’nin bu

sezon transfer ettiği

genç oyunculardan. 
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